
135 let  Svátku práce – 1.máje
   Před 135 lety poprvé pochodovaly Prahou dělnické masy, aby oslavily Svátek
práce, který vyhlásila II. internacionála na památku událostí v Chicagu v roce 1886,
kdy  byla  demonstrace  dělníků  stávkujících  za  8hodinovou  pracovní  dobu  narušena
policejní provokací – výbuchem bomby. Za tento výbuch bylo pak kapitalistickou justicí
bez důkazu odsouzeno k smrti 5 dělnických vůdců.
   1.máj 1890 slavili dělníci  i na Kladně.  V lesíku Hvězda za dnešním kladenským
Sletištěm.
   Vyhlášení Svátku práce na konci 19. století bylo pro pracující nejen v českých
zemích, kde většina obyvatel nežila v blahobytu, ale spíše než žila, jenom přežívala
v otřesných  sociálních  podmínkách,  významnou  událostí.  Lidé  stejně  jako  dnes
neměli  právo  na  práci  a  převážná  většina  pracujících  zejména  v  průmyslu byla
vykořisťována v hrozných pracovních podmínkách, více než 12 hodin denně, bez práva
na důstojné zacházení. Lidé žili bez přístupu ke zdravotní péči, bez zajištěného stáří i
bez  možnosti  umožnit  kvalitní  vzdělání  svým  potomkům.  V  této  době  bouřlivého
sociálního  kvasu  způsobeného  dynamickým  rozvojem  industriálního  kapitalismu,
vytrhávajícího čím dál více skupin obyvatel z jejich přirozeného prostředí a uvrhávajícího
je do čím dál větší bídy, se zrodil 1. máj – Svátek práce, svátek utlačovaných, svátek
neprivilegovaných,  svátek  lidí  živících  se  vlastní  prací.  1.  máj  se  stal  prostorem
nespočetných manifestací za sociální a lidská práva po celém světě.
    Dnes, ve třetí dekádě 21. století, stojíme před obdobnými sociálními problémy.
Jsme  svědky  vzrůstající  nerovnosti  mezi  lidmi,  která  se  projevuje  zvyšující  se
nedostupností  základních lidských potřeb,  jež  společenský  systém před rokem
1989  -  socialismus,  který  je  dnes v  České  republice již  minulostí,  alespoň  v
základní míře naplňoval. 

A to  jsme  se  narodili  ve  šťastnější  části  světa,  na  evropském  kontinentu.
Podíváme-li se do jiných částí světa, vidíme na více místech eskalaci válečných konfliktů,
často  vedených v zájmu velmocí  či  nadnárodního kapitálu.  Bohužel,  růžová není  ani
naše přítomnost.  Válčí se již i  v Evropě, jen několik set kilometrů od hranic bývalého
Československa. Tento ozbrojený konflikt, ale také dozvuky pandemické situace, přispěly
v posledních letech k drastickému zhoršení ekonomické a sociální situace v ČR.

V letech 2022-2024 došlo díky inflaci k znehodnocení mezd a růstu cen téměř o
30 %. Inflace se také zakousla velmi hluboko do úspor a snížila životní úroveň občanů
ČR. Zhruba jeden milion občanů se pohybuje na hraně příjmové chudoby. Vysoká inflace
však nezasáhla jen domácnosti, ale i firmy. Kvůli vládní neschopnosti tak krachují menší
firmy.  Propouštět  se  začíná  i  ve  velkých  firmách,  které  ztrácejí  svoji
konkurenceschopnost,  a to se  asociální  vláda P-  Fialy  dušovala,  že  nikoho nenechá
padnout. Zmiňme jen pár příkladů od začátku tohoto roku. Svůj závod na Kladně letos
zavře Dr. Oetker, v Praze pak výrobce pneumatik Mitas, velké propouštění chystá také
Spolana Neratovice, a to je jen zlomek.
  Vládu to ovšem stále nijak nevzrušuje. Zatímco některé vlády občanům pomáhají a
snaží  se  problémy řešit, momentální  česká  vláda  občany  ČR  arogantně  pohrdá.
Fialova vláda omílá prázdné fráze a vyhazuje stovky miliard korun na zbrojení a další
desítky až stovky miliard posílá ve formě vojenské pomoci Ukrajině. Přijímání opatření
pro řešení existenčních problémů občanů ČR a dramatické situace v mnoha firmách jsou
pro ni až na posledním místě. Přesouvat dopady krize na občany jí nedělá problém
   Řádění  pětikoalice,  dnes  jen  torza,  které  můžeme nazvat  apokalyptickou  vládou,
ovšem  neprobíhá  jen  na  vládní  úrovni,  ale  i  na  úrovni  krajů.  Již  od  loňského  roku
zdražují po celé ČR jízdenky ve vlacích i v autobusech a další zdražení se chystá.
A to i v důsledku rozhodnutí krajských samospráv. Těch samospráv, ve kterých ANO a
ODS vládne často společně, případně s korupčním hnutí STAN, bez ohledu na vzájemně
sehrávané střety před televizními kamerami. Zdražování veřejné dopravy KSČM důrazně
odmítá!  V době rapidně se  zhoršující  ekonomické situace většiny  obyvatel  ČR nelze
ještě více uvrhávat lidi do chudoby zdražováním základních veřejných služeb, mezi které
veřejná hromadná doprava patří! 
 Vládní koalice se nachází v krizi reálného vládnutí. Tam se ostatně nachází především
od  doby,  kdy  občany  straší  Ruskem  a  všechny  své  nedostatky  svádí  na  potřebu
financovat  válku  a  na  její  důsledky.  Důvěru  v  ni  jako  povodeň  podemlela
nekompetentnost jejích ministrů. Jako by to, co až dosud vláda předvedla, nestačilo,
chystá na občany další pohromy v podobě „reforem“, které byly schváleny a začnou brzy
platit, tedy jednotlivých asociálních návrhů, se kterými její ministři přicházejí a které ještě
více  zhorší  život  lidí  v  naší  zemi.  Ve  snaze  ovlivnit  letošní  volby  do  Poslanecké
sněmovny pak vláda, svou většinou v PS, schválila zákon o tzv. korespondenční volbě.
Ten umožní  občanům žijícím v zahraničí  volit  korespondenčně z jakéhokoliv  místa na
světě. Vláda si tak od rozšíření možnosti volit ze zahraničí  připravuje půdu k ovlivnění
voleb  ve  svůj  prospěch.  Většina  v zahraničí  žijící  občanů,  nemajících  reálný  kontakt
s ČR, totiž je zpravidla už svými historickými zkušenostmi voličem pravicových stran.
   KSČM má vlastní představu, jak zajistit dlouhodobou stabilizaci důchodového systému.
Požadujeme udržení  solidárního důchodového systému a  váhy  státního  pilíře  v něm,
dlouhodobou  finanční  stabilizaci  důchodového  systému odvody  ze  spravedlivé  mzdy,
pravidelnou a dostatečnou valorizaci důchodů, zastavení prodlužování věku odchodu do
starobního důchodu max. na 65 letech a zavedení minimálního důchodu nad úrovní 40
%  průměrné  hrubé  mzdy.  KSČM  odmítá  kurz  Fialovy vlády,  dle  kterého  pravice
s obzvláštním  cynismem  a  pohrdáním  chudými  straší  občany  bankrotem,  pokud  se
okamžitě nezačne „šetřit  na lidech“.  Jako by se ODS s TOP09 a lidovci se  STANem
předháněly, kdo zatne sekeru hlouběji. Zhoršující se sociální situace většiny občanů tak
pokračuje. Vláda nepodniká potřebné kroky ke vzpamatování a nastartování ekonomiky
vedoucí ke zlepšení sociální situace občanů ČR. KSČM prosazuje takové návrhy,  které
mají stávající otřesnou situaci nemalé části obyvatelstva zlepšit. 
 Naší  základní  prioritou  není  šetření  na  lidech,  ale  právě  naopak  rozvojpracujících,
protože to je to nejcennější, co naše republika může mít. Stěžejním pilířem politiky KSČM
je hájení práv pracujících občanů, nezaměstnaných a sociálně ohrožených skupin, mezi
které patří také miliony seniorů.  

   Komunisté bránili a budou nadále bránit všem pokusům o zbavení právní ochrany
zaměstnanců,  aby  se  z  nich  nakonec  nestala  součást  bezejmenného  davu  před
branami podniků, kde nikdo ráno nebude vědět, zda bude večer ještě zaměstnán a
zda si  ze své mzdy bude moci  dovolit  platit  lékařskou péči,  rostoucí  nájem, ceny
energií a potravin, a nakonec i vzdělání pro své děti.
   KSČM prosazuje reálná opatření. Oproti nekoncepčním krokům vládní koalice
ničícím poslední zbytky lidské důstojnosti KSČM prosazuje alternativní, odlišně
strukturovanou, reálnou cestu z krize.  Bez co největší podpory občanů ale nemá
KSČM kandidující  nyní  v rámci  hnutí  STAČILO!  sílu  své  návrhy  prosadit.  Nejsme
populisté, jak se nás mnohdy snaží vykreslit média a pravicoví politici, na rozdíl od
jiných rádoby opozičních či a falešně protestních stran. Naše návrhy na řešení dnešní
situace,  včetně  protikrizových  opatření,  vycházejí  z  důkladné  analýzy  situace  ve
společnosti.  Spojují  se  v  nich  dlouhodobá  opatření  vytvářející  podmínky  pro
kvalitativní změny s opatřeními denní politiky. Ovšem s těmito kroky nelze otálet, je
důležité začít je uvádět v život co nejdřív. 

V letošním roce nás čekají volby do Poslanecké sněmovny, kdy zástupci
KSČM budou kandidovat na kandidátních listinách hnutí STAČILO! Jedná se o
projekt, který svoji funkčnost prokázal při volbách do Evropského parlamentu i
krajských zastupitelstev. Vystavme vládní pravicové koalici
červenou  kartu!  KSČM  bude  vždy  hájit  zájmy  většiny
občanů  České  republiky.  Komunisté  hájí  a  budou  hájit
zájmy dolních deseti milionů!

					OV KSČM Kladno spolu s LKŽ

              srdečně zvou členy i sympatizující občany 

          na      oslavu Svátku práce 
                    – 1.máj 

v čtvrtek 1. května 2025
od 9 do 11 hodin 

Náměstí Sítná Kladno

Je důležité, jak se kdo chová ke svým sousedům. 
Jestli z pozice jediné pravdy, nebo 
naopak nabízí spolupráci

FOTO - iportaL24.cz/Marcela Špičková
    Čínský  prezident  Si  Ťin-pching  vyzval  k  budování
společenství  se  sdílenou budoucností  se  sousedními
zeměmi a ke snaze otevřít novou půdu pro sousedskou
práci  Číny.  Jde  o  výzvu,  která  sleduje  dlouhodobý  cíl
Komunistické strany Číny a celé čínské společnosti, abychom
byli  schopni  jako  lidstvo  unést  odpovědnost  za  sdílenou
budoucnost celé zeměkoule.
Taková  odpovědnost  začíná  samozřejmě  doma  a  dobrou

spoluprací se sousedy. To je viditelný rozdíl mezi politikou Čínské lidové republiky a
vedením ČR. Česká vláda se nestydí rozhádat se slovenskými sousedy ani  rozbít
fungující  Visegrádskou  čtyřku  (V4)  tím,  že  odmítá  názory  například  maďarského
premiéra Viktora Orbána. Nejde o politiku jako takovou, ale o to, jak se kdo chová se
svým  sousedům.  Jestli  z pozice  jediné  pravdy  a  nemožnosti  diskuse,  nebo  jestli
naopak vyzývá ke spolupráci.
   Ústřední konference o práci týkající se sousedních zemí, která se konala předminulý
týden v     Pekingu  ,  byla právě o spolupráci,  o schopnosti  komunikovat se sousedy a
vytvářet prostředí důvěry k vzájemně výhodným obchodům a investicím. Musel jsem
tuto paralelu použít, protože je opravdu obrovský rozdíl ve snaze čínského vedení a
českého státu.Co mi na konferenci bylo sympatické, je, že nešlo o planou diskusi bez
faktů. Naopak. Bylo to vědecky podložené na konkrétních faktech a skutečnostech,
které ukazují nejen stávající spolupráci, ale i její perspektivy v rámci ASEANU. To je
rozhodně  nanejvýš  pozitivní  zpráva  pro  svět  –  totiž  že  vize  budování  vzájemné
spolupráce ukazuje jak na schopnost analýzy, tak směřuje i ke konkrétním krokům
k jejímu naplňování.
   Myslím, že je správné, že nejdříve došlo k úplnému konsensu ve vedení čínského
státu, a teprve potom bude prezident Si Ťin-pching sousedům, ke kterým přijede na
návštěvu, předkládat nikoli své vize, ale vize celého čínského státu. V     rámci pětidenní  
cesty, která potrvá do pátku, navštíví Vietnam, Malajsii a Kambodžu.
Vojtěch Filip, předseda představenstva Česko-čínské smíšené obchodní a
průmyslové komory
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Benda a spol.? Zastavme fašizaci!
FOTO - iportaL24.cz/Marcela Špičková
Celoživotní  poslanec  Marek  Benda,  který  v  českém
parlamentu  zasedá  od  roku  1990,  přišel  s  další
antikomunistickou  snahou  útočící  na  zbytky
demokratických práv a svobod, které v naší zemi ještě
máme.
Jako předseda Poslaneckého klubu ODS,  tedy nejsilnější
vládní strany, navrhl změnu trestního zákona. Ta je otevřeně
namířena  proti  jedněm  z  nejhlasitějších  kritiků  současné
protilidové  vlády  Petra  Fialy  –  komunistům.  Podle  tohoto
obludného  návrhu  by  totiž  za  propagaci  komunistického
hnutí hrozilo uvěznění až na 5 let!
  Nehorázné  snahy  vládních  poslanců  kriminalizovat

politickou opozici je třeba co nejrozhodněji odmítnout! Stejně tak je nutné se zásadně
postavit i proti všem dalším fašizačním snahám jako je zavádění cenzury, špiclování lidí
na  internetu,  propouštění  ze  zaměstnání  s  politických  důvodů  a  všeobecně
pronásledování politických odpůrců.
KSČM deklarovala proti takovéto protidemokratické politice odpor! Snahy vládní moci o
fašizaci české společnosti nesmí projít!
                                                                           Milan Krajča, místopředseda KSČM

USA navrhují učinit území kolem jaderné elektrárny 
Záporoží neutrálním 
 Spojené státy se domnívají, že jednou z podmínek, které

by  mohly  přispět  k  urovnání  konfliktu  na  Ukrajině,  by
mohlo  být  přidělení  neutrálního  statusu  územím kolem
Záporožské jaderné elektrárny s tím, že by nad nimi byla
zavedena  kontrola  Washingtonu,  uvedl  list The  Wall
Street Journal s odvoláním na své zdroje.

Publikace neuvádí, která území kolem ZNPP Washington navrhuje označit za neutrální a
v  jaké  podobě  by  Spojené  státy  mohly  vykonávat  kontrolu  nad  těmito  územími  a
elektrárnou.  Definováno  není  ani  to,  kdo  přesně  by  podle  názoru  Washingtonu  měl
elektrárnu řídit, pokud by byl takový návrh realizován.
Záporožská JE, která se nachází v Energodaru, má šest energetických bloků o celkovém
výkonu 6 GW. Jedná se o největší evropské zařízení na výrobu jaderné energie. Na
konci února 2022 elektrárnu převzaly ruské síly. Od té doby ukrajinské armádní jednotky
pravidelně  ostřelují  obytné  oblasti  v  Energodaru  i  samotnou  elektrárnu  pomocí
bezpilotních letounů,  těžkého dělostřelectva a několika raketometů.  Všech šest  bloků
elektrárny je v režimu studené odstávky, nevyrábějí  elektřinu. Elektrárna má potřebný
personál pro zajištění bezpečného provozu, zařízení je udržováno v souladu se všemi
potřebnými předpisy pod přísnou kontrolou norem radiační a jaderné bezpečnosti a pod
dohledem expertů MAAE.  
Ruské ministerstvo zahraničí v tomto roce zdůraznilo, že Moskva nepředá Záporožskou
JE Ukrajině ani žádné jiné zemi.                                                                               TASS

Mikrostr Lipavský, kazatel myšlenkového minimalismu 
»Rusko  se  nechce  změnit,  Rusko  neusiluje  o  mír.  Je  řízeno
vrahy, kteří každý den dokazují, že neusilují o mír. Česko zůstává
s Ukrajinou.« Tolik úsečné fráze Jana Lipavského, který usiluje o
to, aby byl považován za ministra zahraničí nebo možná spíše za
ministra války ve slušivé helmě made in NATO.
Člověk si nemůže pomoci a musí se ptát – kdo vlastně řídí Českou
republiku?  Lipavský,  známý  svou  neutuchající  láskou  k
myšlenkovému minimalismu, opět nezklamal. Patrně si opět řekl, že
síla je ve zkratkovitosti. Proč se zdržovat přemýšlením a diplomacií,
když lze vykreslit jednu z největších jaderných velmocí zkratkou od
výčepu. Skvělé pro prostoduché papoušky, méně vhodné pro jakýkoli

reálný dialog. Pak se nelze divit, že někteří nepovažují Lipavského za mini-stra ale za
pouhého mikro-stra.
Ironií osudu zůstává, že zatímco Lipavský obviňuje Rusko, že »neusiluje o mír«, sám se
tváří, jako by slovo »mír« bylo hanlivé. Mír je dnes v kruzích Fialova militarismu sprosté
slovo. Je to výraz slabosti, appeasementu, nebo – nedejbože – kritického myšlení. A to
se do světa, kde se politika dělá zjednodušenými slogany a kde černobílý pohled na svět
nahradil diplomatický přístup, zjevně nehodí.
Nabízí se otázka, co vlastně Lipavský zamýšlí,  tedy spíše bez myšlení cítí.  Skutečně
věří,  že  triviální  verbální  eskalace  přinese  mír?  Nikdy  toho  moc  nenastudoval,
»diplomaticky« umí vyjednávat jen skrz zaměřovací dalekohled. Jeho fráze vypadají jako
záminka k bezduchému recitování válečné rétoriky, když se místo diplomatů posílají do
světa mediální kati. Když se zahraniční politika mění v marketingovou kampaň Lockheed
Martin.
Lipavský, donedávna velký přítel USA, ale konečně přiznal, že USA nemá rád. Trump mu
nevoní. Místo podpory západní velmoci je milovníkem Východu, Ukrajiny. Naše země
ještě neměla více provýchodního politika.  Ovšem soutěží  s  premiérem a jeho hochy,
neboť ukrajinizace Česka Fialovou vládou nemá obdoby.
A zatímco Lipavský boduje v geopolitickém karaoke, občan by se měl ptát: Kdo bude
platit účet? Nejen ten finanční, ale i ten politický. Protože až se jednou válka vyčerpá a
přijde na řadu mír, bude potřeba někoho, kdo alespoň dokáže diplomaticky promluvit. A
možná by to měl být ministr zahraničí. Ne válečný prostoduchý kazatel ve smokingu.
Jan Klán

Prověření úplně všeho. Vidlák odpověděl Milionu chvilek
Je  miúplně  jedno,  komu  to  prospěje  nebo  neprospěje,  vzkazuje  přes
ParlamentníListy.cz moravský zemědělec a bloger Daniel Sterzik, zvaný Vidlák, těm,
kteří  jeho  názory  označují  za  „prokremelské“.  Jasné  slovo  řekl  i  k  sebevraždě
Lenky  Šimůnkové,  matky  zastřelené  studentky  na  Filozofické  fakultě,  a  jako
předseda hnutí STAČILO! slíbil hluboký audit státní správy. Naznačil rovněž, kdo by
mohl v ČR sestavit vyšetřovací tým po vzoru Elona Muska v USA.
  Takže jste  „roztleskávač Putinovy propagandy“,  když jste  řekl,  že  organizace
Dárek  pro  Putina  je  nacistická  a  dehumanizuje  lidi,  tvrdí  Milion  chvilek  pro
demokracii. A flákli vaši fotku na své sítě. Nestydíte se, zeptám se tedy za ně?
  Mně se líbí, jak michprdi předpokládají, že za mnou musí stát ruská FSB, protože jinak
snad  ani  není  možná.  Přitom  jsem  jen  obyčejný  bloger  z  Miroslavi,  který  má  jen
nabroušené pero a nevymáchanou hubu. Ale všimněte si, jak to zase otáčejí. Vodou na
mlýn Putinovy propagandy je právě iniciativa Dárek pro Putina. Oni se radovali ze smrti
ruských  dětí  a  ruská  média  to  samozřejmě  rozmázla  s  komentářem,  jak  se  Evropa
fašizuje. A ona se fakt fašizuje, protože mít radost z mrtvých civilistů jen proto, že se

narodili v Rusku, to je už daleko za hranou. Ale samozřejmě za to mohu já, že jsem na
to upozornil.  Milí  chlívkaři,  kdybyste raději  působili  na Dědka či  Ondráčka, aby se
nechovali jako Ilse Koch s Amonem Gothem, tak byste pro Ukrajinu udělali víc než
naháněním Vidláka... který z toho má navíc srandu.
Oni vám ještě vyčítají, že „šíříte kremelské narativy“. Ano, to je taková ta věta ve
smyslu „jak to, že smyslem tvého života není dělat vše proti  Putinovi a jeho

zájmům“?  Co  vy na  to? To  bude  asi  tím,  že  jsem
narativy nevyměnil za PRAVDU! Píšu, co vidím, a je mi
úplně  jedno,  komu to  prospěje  nebo  neprospěje.  Já
tuhle jejich hru na  dobro  a zlo  nehraju.  Stejně  tak  ji
nehraje Donald Trump a tři čtvrtiny planety. Jestli si hoši
myslí,  že  stojí  za  to  obětovat  další  milion  Ukrajinců,
abychom zjistili,  že Rusko stejně neporazíme, jen ho
ještě víc naštveme, tak prosím. Ale jestli si někdo myslí,
že Rusko porazíme tím, že budeme Rusy považovat za

podlidi, tak zcela vážně varuji, že to je přesně ten důvod, kvůli kterému pak Rusové
dojdou až do Berlína! A je mi úplně jedno, kterému narativu tím teď právě nahrávám.
Varování není vyhrožování.
  Po sebevraždě paní Šimůnkové, matky oběti Davida Kozáka, jste napsal: „Ne,
není to uzavřené. V našem volebním programu slibujeme hluboký audit státní
správy. Bude se týkat i  případu Kozák.“ Tak tedy, popišme nejdřív, jak byste
dovyšetřili případ Kozák? Och, to bude jednoduché. Jakmile nebude v čele resortu
Don Vito di Dozimetro, rozvážou se jazyky tolika policistům, že bude stačit jim jen
držet palce. Uvidíte. Případ bude zapotřebí znovu otevřít a znovu projít krok po kroku.
Ale bez vykulených očí, které policistům koukají za krk. Všichni mají  rodiny, děti a
hypotéky a přijít o místo je strašně snadné. Obzvlášť když máte za nejvyššího šéfa
člověka, který kamarádí s Redlem, používá šifrovaný telefon a věší si na ministerstvo
pytel na mrtvoly. On to neudělal kvůli nám, dezolátům. On to udělal kvůli svým. Aby se
ho báli. Takhle to dělají kápové a voři v zakoně.
  A ten audit státní správy, to je obecně zajímavé téma. Přesvědčili byste Babiše,
ať vytvoří funkci nějakého „cifršpiona“, který bude všechno všude vyšetřovat?
Jak si máme představit tento váš programový bod? Za hnutí STAČILO! má tento
bod v gesci Jana Bobošíková s Hankou Lipavskou. Ty se tím zabývají dlouhodobě.
Ale samozřejmě, chtělo by to větší tým a chtělo by to udělat ho podobně jako v USA.
Aby přišel někdo zvenčí, kdo na to má zkušenosti i odvahu a kdo se dlouhodobě staví
za svobodu slova a vyšetření všech státních sviňáren.
  Já osobně bych byl rád, kdyby se toho ujal Marek Španěl. To je český Elon Musk. Má
dost prostředků i schopností, aby mohl vytvořit tým „dvacetiletých ajťáků“, zároveň u
nás nemá žádný byznys, kde by byl ve střetu zájmů. Také je to ryzí pravičák, takže by
byl ochoten řezat nemilosrdně a hluboko.
  Takže  co  ty  řeči,  že  vám  z  očí  kouká,  že  jste  zrůda,  která  by  zavírala  a
popravovala, kdyby mohla? Kde se to bere, když v programu ne? Já nevím, to
bude asi liberální folklór. Každý, kdo nesouhlasí s jejich viděním světa, je přece jasný
populista a diktátor, kterému to kouká z očí. A také vědí, že je to bezpečné, že jim ve
skutečnosti nikdy nic neudělám. Ať zkusí v Německu říct, že Mohamed byl pedofil...
anebo lépe – ať jdou k té velké mešitě v Kolíně nad Rýnem a tam ať drží izraelskou
vlajku. To by byla skutečná odvaha. Nadávat mi,  že jsem diktátor,  to je  zcela bez
rizika. Mimochodem...  víte,  z  čeho  nařkli  u  soudu  Ježíše?  Z  podrývání  státu  a
společenského zřízení. Ačkoliv on přišel, aby lidem odpustil hříchy a umožnil jim nový
začátek. Možná michprdům nejvíc vadí, že hnutí STAČILO! chce začít znovu.
  Jinak, vy jste se rozhodli angažovat na pražskou kandidátku STAČILO! učitelku
Martinu Bednářovou, vyhozenou a souzenou za výklady o Ukrajině. Co si od
toho  slibujete?  My  prostě  stojíme  za  pronásledovanými,  chudými,  slabými  a
umlčovanými.  Bednářová  je  jednou  z  nich  a  my  se  k  jejímu  příběhu  hlásíme.
Doufáme, že jednoho dne jí pogratulujeme k místu ředitelky ve škole, odkud ji vyhodili.
Navíc... málokdo si u nás zkusil tolik, co paní Bednářová. Málokdo dostal od pravdy a
lásky takovou čočku jako ona. Zocelené lidi na kandidátce chceme a potřebujeme.
  My  jsme  nedávno  nakousli  ceny  těch  velikonočních  komodit  na  českých
svátečních stolech. Ale nešli jsme do detailu. Tak pojďme: vejce, mouka, mléko,
cukr...  a  podobně.  Drahota  pokračuje,  ať  si  Tomáš  Prouza  říká,  co  chce.  Ceny
potravin rostou.Ale víte, co je zajímavé? Ceny krmiv se drží na stejné úrovni. Dokonce
i  většina  producentů  nezdražuje.  Zdražují  prostě  jen  hytlermarkety  a  zdražují  z
jednoho prostého důvodu – mohou. A takhle si tady žijeme.
   Psali na Forum24, což je provládní list zcela jistě mluvící pravdu, že chcete
„zatočit s agrobarony, kteří berou miliardové dotace“. Chcete?Kurňa, měli by na
ty  naše  besedy  s  občany  posílat  alespoň  trochu  gramotné  novináře.  Já  jsem  v
Rychnově  nad  Kněžnou  vysvětloval,  že  ta  slavná  vládní  „deagrofertizace“  trochu
přidala malým, těm největším neuškodila, a naopak ničí ty střední. Přesně ty, kteří se
ještě  stále  v  potu  tváře  snaží  udržet  nějakou  zaměstnanost  na  dědinách  a  dělají
živočišnou výrobu, protože zdědili  od „těch zlých komunistů“ tak bytelné kravíny a
vepříny, že to stojí dodnes.
Pokud někdo potřebuje podporu, tak jsou to právě tito zemědělci. Velké agrokoncerny 
si poradí samy.   Do našeho zemědělství se vejdou všichni. Velcí, střední i malí. Ale 
pomoc potřebují ti střední, protože těm vláda nejvíc vzala.

Symbolika smrti papeže Františka
Je nesmírně symbolické, že papež František zemřel na oslavu
vzkříšení Krista. Ještě v neděli se zúčastnil kázání Urbi et orbi
(Městu a světu), což je jedna z největších a vždy nejkrásnějších
papežských  povinností.  A  pak  jistě  smířen  s Bohem  v tichu
odešel.
Ta symbolika je i v tom, že my jsme oslavovali vzkříšení, a já bych si

moc přála, aby to bylo vzkříšení víry nebo její znovuobnovení, protože to, co mě jako
věřící moc trápí, je, že lidé už přestali věřit – a nejen v Boha, nýbrž i sami v sebe.
V přátelství, v lásku, v porozumění. Ostatně pro mě Bůh, a tím pádem i papež jako
jeho zástupce na Zemi, vždy představoval právě ty nejkrásnější lidské vlastnosti. Už
od dětství jsem Boha neviděla jako dědečka na obláčku, ale jako největší lásku, milost
a porozumění na světě. Jsem přesvědčená, že papež František odcházel v klidu a
věděl, že se se svým bohem setká.
Přála bych všem lidem, až přijde jejich čas, aby odcházeli zrovna tak smířeni, protože
je čeká nový život, který jsme si zrovna o Velikonocích měli uvědomit.
Jana Volfová, místopředsedkyně ČSSD
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